



Administrative Decision (114/2025)
Temporary Listing of the Rights Issue of
OMAN ARAB BANK Co. S.A.O.G

قرار إداري (114 / 2025)
الإدراج المؤقت لحقوق الأفضلية
لبنك عمان العربي ش.م.ع.ع

Pursuant to:

- The Royal Decree No. 18/2019 promulgating the commercial companies' law.
- The Royal Decree No.5/21 to transfer Muscat Securities Market to a closed joint stock company named Muscat Stock Exchange.
- The Royal Decree No.46/2022 promulgating securities law.
- The Article of Association of Muscat Stock Exchange SAOC.
- Financial Services Authority decision No. (33/2025) dated 20/08/2025, approving the prospectus of issuing 333,333,333 rights at an issue price of Baizas 0.151 per share, comprising of Baizas 150 per share and issue expenses of Baiza 1.

استناداً إلى:

- المرسوم السلطاني رقم [2019/18] بإصدار قانون الشركات التجارية.
- المرسوم السلطاني رقم [2021/5] بتحويل سوق مسقط للأوراق المالية إلى شركة مساهمة عمانية مغلقة باسم شركة بورصة مسقط.
- المرسوم السلطاني رقم [2022/46] بإصدار قانون الأوراق المالية.
- النظام الأساسي لشركة بورصة مسقط [ش.م.ع.ع].
- وإلى قرار هيئة الخدمات المالية رقم (2025/33) الصادر بتاريخ 20/08/2025 م ، باعتماد نشرة إصدار حقوق الأفضلية المتعلقة بطرح 333,333,333 حق أفضلية بسعر طرح قدره 0.151 بيضة للسهم الواحد عبارة عن 150 بيضة لكل سهم و 1 بيضة مصاريف إصدار.

And according to:

The recommendation of Market Operations Department.

ووفقاً لـ :

توصية دائرة عمليات السوق .

It has been decided:

تقرر:

Article (1): The 333,333,333 rights of **OMAN ARAB BANK** shall be temporarily listed for trading on the Rights Issue Market as from Wednesday 10/09/2025 to Monday 15/09/2025.

مادة (1): تُدرج حقوق الأفضلية لأسهم بنك عمان العربي البالغ عددها 333,333,333 حقاً للتداول المؤقت في سوق حقوق الأفضلية اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 2025/09/10 م وحتى يوم الاثنين الموافق 2025/09/15 م.

Article (2): This decision shall be effective as from Wednesday 10/09/2025.

مادة (2): يُعمل بهذا القرار اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 2025/09/10 م.

Haitham Salim Al Salmi
Chief Executive Officer

هيثم بن سالم السالمي
الرئيس التنفيذي

بورصة مسقط
MUSCAT STOCK EXCHANGE

Issued: 16 Rabi – al Awwal 1447 H
Corresponding to: 09 September 2025

صدر في: 16 ربيع الأول 1447 هـ
الموافق: 09 سبتمبر 2025 م

ص.ب: ٣٢٦٥ روي، الرمز البريدي ١١٢، سلطنة عمان
هاتف: (+968) 24823600، فاكس: (+968) 24816353
P.O. Box 3265 Ruwi, P.C. 112, Sultanate of Oman
Telephone (+968) 24823600, Fax (+968) 24816353

www.msx.om